

Amazing 韩国  
KOREA 国

6D4N

首尔/江华岛/南怡岛/  
鱼飞溪谷+HIGH1 滑雪乐  
SEOUL/GANGHWADO/NAMI ISLAND/  
EOBI ICE VALLEY+SKI FUN AT HIGH1

Tour Code: KEG

 **Golden**<sup>®</sup>  
Destinations



Korea  
韩国



High1 Ski Resort  
High1 滑雪场



Nami Island  
南怡岛



Seongmodo Island  
Mineral Hot Springs  
江华岛席毛岛矿物质温泉



Eobi Ice Valley  
鱼飞溪谷

行程次序, 以当地旅社安排为准。

\*图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

\*Pictures shown are for illustration purposes only



**UnderStand Avenue**  
圣水洞货柜文化空间



**Arari Village**  
阿拉里村韩屋村



**Joyang Bangjik Cafe**  
朝阳纺织咖啡厅

## SCHEDULE

### D1 DEPARTURE ✈ INCHEON

### D2 ARRIVAL INCHEON 🚗 GANGHWADO 🚗 JEONGSEON-GUN (MOB/L/D)

- ☑ Seongmodo Island Mineral Hot Springs  
(Please Bring Along Swimsuit and Cap)
- ☑ Joyang Bangjik Café
- ☑ Switchback Train Experience (Steam-type Train)

### D3 JEONGSEON-GUN 🚗 CHUNCHEON (B/-/-)

- ☑ Ski Fun at High1 Ski Resort  
(Excluded Ski Equipment and Ski Suit)
- ☑ Arari Village
- ☑ Chuncheon Myeongdong Street

### D4 CHUNCHEON 🚗 SEOUL (B/L/D)

- ☑ Nami Island
- ☑ Eobi Ice Valley
- ☑ Under Stand Avenue
- ☑ CHEF Bibap Show

### D5 SEOUL (B/L/D)

- ☑ Korean Cultural Experience  
(DIY Seaweed Rice Ball + Hanbok Experience)
- ☑ Myeongdong + Duty Free

### D6 SEOUL 🚗 INCHEON ✈ DEPARTURE (B/MOB)

- ☑ Local Food Product

#### SHOPPING STOP

- ✓ Ginseng Shop
- ✓ Liver Supplement Shop
- ✓ Cosmetics Shop



✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 3 Dinner

#### Special Cuisine:

- ★ Korean BBQ
- ★ Korean Pork Bone Potato Soup (Gamjatang)
- ★ Chicken Dakgalbi
- ★ Ginseng Chicken

## TOURIST ATTRACTIONS:

### GANGHWADO

- ◆ **Ganghwado Seokmodo Mineral Hot Spring** - located near Bomun Temple, Bald Ridge Beach, Seokmodo Arboretum and Recreational Forest, the Seokmodo Mineral Hot Spring is a place to enjoy the hot springs overlooking the West Sea, watching the sunset over the horizon and the sea breeze and sunlight directly reach the body, contributing to the stability of the body and mind. The spring water is a 51°C high temperature mineral hot spring water gushing out of 460m granite. It is rich in calcium, potassium, magnesium and sodium chloride without manual disinfection and purification which is good for beauty, moisturizing, blood circulation and has excellent effects on arthritis and muscles aches.
- ◆ **Joyangbangjik Gallery & Cafe** - the first textile factory in Ganghwa that established in 1933 and turned into an abandoned building when reinforced textiles declined over the years. This collapsed building was reborn as a huge café and the wall that had been torn down became a nice art museum and movie theatre, the long workbench was now turned into a coffee table and the space where both machines and people left were filled with antiques found in China and Europe. The former textile factory site and building frame of more than 990m2 were laid out naturally, keeps the story of time in various places in the café.

### GANGWON-DO

- ◆ **High1 Ski Resort** - equipped with lifts and ski slopes for beginners as well as intermediate and advanced skiers, providing an enjoyable environment for the whole family. It is also designed to be the most environmental-friendly ski resort in the nation. Preserving the mountain while making the slopes, in spring various wild edible greens are seen and in summer many wild flowers bloom, making the resort an eco-travel attraction all year round. The revolving restaurant at the mountain top, 1,340 meters above sea level, provides an amazing view of the surrounding area with one full rotation every hour.
- ◆ **Arari Village** - reenacts the housing culture of the Joseon Dynasty Period at Aesan-ri, Jeongseon-eup, Gangwon-do. This village is structured into 6 different buildings of traditional tile-roofed house, oak bark roof house, single-roofed house, jeorip house, stone house, log house and a tavern, shopping center, etc. Even more, there are facilities such as the water wheel and water mill, millstone, seonandang, farming tool area, mill, etc.
- ◆ **Chuncheon Myeongdong Street** - named after Seoul's Myeongdong and has become the main thoroughfare in Chuncheon. It links to Yukrimgogae that serves as a vibrant hub for youths, hosting a variety of shops and shopping malls that draw crowds. Additionally, this street is home to theatres, cafés, government buildings, major banks and an underground shopping center.
- ◆ **Nami Island** - one of South Korea's representative theme attractions. The concept of this attraction is "a unique imaginary republic in the world that presents beautiful fairy tales and songs to tourists from all over the world" and uses the brand "Nami Republic". Nami Island has beautiful scenery throughout the four seasons, such as the gorgeous cherry blossom path in spring, the cool metasequoia walking path in summer, the gorgeous maple leaves in autumn, and the dazzling snow scenery in winter.
- ◆ **Eobi Ice Valley** - originating from Eobisan Mountain and it is named 'Eobi' (flying fish) as the visitors can often witness fish leaping from the valley's crystal-clear waters. The constructed walkway, meandering alongside fountains and through valleys, provide a stunning scenic view. In winter, the valley will transform as a 25-meter natural ice wall forms around the palgakjeong pavilion, offering a breathtaking spectacle of nature.

### SEOUL

- ◆ **CHEF Bibap Show** - dive into a lively non-verbal musical performance all centered around the iconic Korean bibimbap dish to learn about Korea's food culture as told through music, beatboxing, dance and martial arts. It is not only a visual feast, but the rhythm and music in the ears as well as the cheers offer a truly immersive experience for the audiences.



#### HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Mayhills Resort or similar classes x1 Night
- ✓ Chuncheon Bears Hotel/Jackson9s Hotel or similar classes x1 Night
- ✓ Golden Seoul Hotel/Olympic Parktel Hotel/Mayplace Hotel or similar classes x2 Nights

**Disclaimer:** Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.  
**Remark:** There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



## 精简行程

### 第一天 启程 ✈️ 仁川

### 第二天 抵达仁川 🚗 江华岛 🚗 旌善郡

(机上用餐/午/晚)

- ☑ 江华岛席毛岛矿物质温泉 (请自备泳衣、泳帽)
- ☑ 朝阳纺织咖啡厅
- ☑ 蒸汽观光火车体验

### 第三天 旌善郡 🚗 春川

(早/--)

- ☑ High1 滑雪乐 (不包含滑雪用具及雪衣)
- ☑ 阿拉里村韩屋村
- ☑ 春川明洞

### 第四天 春川 🚗 首尔

(早/午/晚)

- ☑ 南怡岛
- ☑ 鱼飞溪谷
- ☑ 圣水洞货柜文化空间
- ☑ CHEF 拌饭秀

### 第五天 首尔

(早/午/晚)

- ☑ 韩国文化体验营 (DIY紫菜小饭团+韩服体验)
- ☑ 明洞+免税店

### 第六天 首尔 🚗 仁川 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

- ☑ 土产店

#### 购物店

- ✓ 人参专卖店
- ✓ 韩国化妆品
- ✓ 护肝宝专卖店



✓ 4早餐 / 3午餐 / 3晚餐

风味餐:

- ★ 韩式烤肉
- ★ 马铃薯猪骨汤
- ★ 春川铁板鸡
- ★ 人参鸡

## 观光景点:

### 江华岛

- ◆ **江华岛席毛岛矿物温泉** - 眺望西海、欣赏越过地平线的夕阳并享受温泉的地方，海风和阳光直接传到身体上，有助于身心安定。泉水是460m花岗岩等涌出的51°C高温矿物质温泉水，无需人为消毒净化，原水直接使用，含有丰富的钙、钾、镁、氯化钠等，有助于美容、保湿、血液循环，对关节炎和肌肉酸痛等也有卓越的效果。
- ◆ **朝阳纺织咖啡厅** - 1933年以国内资本设立的江华第一家人造丝工厂，随着岁月的流逝，江华纺织逐渐衰落，沦落为一处废宅。后将这一不堪倒下的建筑物重新诞生为一家规模庞大的咖啡厅，倒塌的墙壁成了不错的美术馆和电影院，长长的工作台变成了咖啡桌，机器和人都已离开的空间被从中国和欧洲等地找到的古董填满。这家咖啡厅原封不动地保留了超过990平方米的工厂旧址和建筑骨架，将时间的故事留在咖啡厅各处。

### 江原道

- ◆ **HIGH1 滑雪场** - 韩国极具代表性的名品度假村滑雪场。国际级的规模与设施，使这里成为享受冬季时光的好去处。这里拥有各式各样的滑雪道，能满足所有滑雪者的需求，使任何人都能在此尽情感受滑雪的乐趣。
- ◆ **阿拉里村韩屋村** - 在江原道旌善郡爱山里，坐落着再现朝鲜时代旌善的古代居住文化的阿拉里村。这里有传统瓦房、树皮房、木片瓦房、麻秸房、石房和原木房等6栋传统居屋及客栈、市场街等，并还设有水碓、槽碓、石碾、城隍庙、农具工房以及春米房等。
- ◆ **春川明洞** - 与首尔明洞同名的春川闹区。规模不大，但与年轻人众多的育林镇相连，再加上各种商店和购物街，因此总是吸引许多人潮。另外，还有电影院、咖啡厅、行政机关和银行甚至是地下街，应有尽有。
- ◆ **南怡岛** - 韩国的代表性主题景点之一。该景点的理念是“向全世界游客奉上美丽童话和歌曲的世上独一无二的想象共和国”，并使用了“南怡共和国”这一品牌。南怡岛的春天有绚烂的樱花路，夏天有凉爽的水杉散步路，秋天绚丽的枫叶，冬天耀眼的雪景等四季妩媚风光，各处皆为亮点。
- ◆ **鱼飞溪谷** - 鱼飞山的水流倾盆而下所形成的溪谷。水质清澈且有许多鱼，鱼儿跳跃的模样就像在溪谷中飞翔，因而得名鱼飞。沿着喷泉和溪谷设有木栈道，冬季时在八角亭附近还会形成长达25公尺的自然冰壁，十分壮观。

### 首尔

- ◆ **CHEF 拌饭秀** - 以韩食中最具代表的拌饭为主题的非语言性音乐剧演出，无韩语对白，以一家餐厅里的厨房为舞台背景，集音乐，舞蹈，无伴奏合唱，B-BOY，武术等元素，整场演出趣味十足，绝无冷场！这不仅是一场视觉的盛宴，耳边的节奏与音乐声，欢呼声也能让观众深陷其中。



酒店住宿 (4晚)

- ✓ MAYHILLS 渡假酒店或同级 x 1 晚
- ✓ 春川 BEARS 酒店/JACKSON9S 酒店或同级 x 1 晚
- ✓ 首尔黄金酒店/首尔奥林匹克花园酒店/MAYPLACE酒店或同级 x 2 晚

免责声明: 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

· 韩国 SOUTH KOREA ·



<b>货币</b> Currency 	SOUTH KOREAN WON - KRW 韩币 - KRW	<b>信用卡</b> Credit Card 	* Credit cards are used widely in South Korea card are mostly widely used. * 许多信用卡在韩国都能以通行
<b>货币兑换率</b> Exchange Rate 	KRW 1000 = MYR 3.80 1000 韩币 = 马币 3.80 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> Dial Code 	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82
<b>电压</b> Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	<b>插座</b> Power Socket 	2 Round pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 * 请自带多功能插座
<b>时差</b> Time Different 	South Korea is 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	<b>行李托运</b> Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
<b>气候</b> Weather 	<input type="checkbox"/> <b>Spring 春季</b> 03月 - 05月 Mar to May 24°C - 10°C <input type="checkbox"/> <b>Summer 夏季</b> 06月 - 08月 Jun to Aug 30°C - 15°C <input type="checkbox"/> <b>Autumn 秋季</b> 09月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C <input type="checkbox"/> <b>Winter 冬季</b> 12月 - 02月 Dec to Feb 7°C - -8°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
<b>飞机型号</b> Aircraft Type 	<b>A330</b> <b>Boeing 777/748</b>		

Departure Date: 出发日期: <input type="text"/>	Flight : 航班行程: <input type="text"/>
Tour Fare: 团费: <input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费: <input type="text"/>
Tipping: 小费: <input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费: <input type="text"/>
Visa: 签证: <input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险: <input type="text"/>
	TOTAL : 总数: <input type="text"/>



GD Partner: